
 

Referat bestyrelsesmøde  

2. november 2021 

Hos Bent 

 
 

 

Fremmødte: Bent, Bruno, Søren og Nina 

Afbud: Allan 

 

Bent orienterede kort om siden sidst. 

 

Redskaberne på legepladsen er oliebehandlet, maling af samme venter til foråret. 

 

Tilbagemelding fra Faxe Kommune blev drøftet. 

 

Arbejdsdagen blev drøftet 

 

Hyggedagen blev drøftet, der nedsættes ny dato samt festudvalg på kommende 

generalforsamling. 

 

Der er møde med Pankas den 3. november 2021, hvor der kigges på slidlag, og indhentes 

priser på asfaltering. 

 

Bruno orienterede om vedligehold af de grønne områder, belysningen, status på veje og 

stier. Det blev drøftet, om vi skal købe gartner til at vedligeholde de grønne områder, ud 

over græsslåning. 

 

El- og tv skabe er i stykker. Stofa og Seas orienteres. Enkelte lygtepæle er skæve, det 

undersøges om vi selv kan rette, eller vi skal entrere med professionelle. 

 

Skiltet på vej ind på HH kan med fordel rykkes længere ned. Øvrigt skiltning blev drøftet. 

 

Jord på sti mellem JH og Kelstrupvej fjernes igen. Er kommet efter skråning er blevet rettet 

til. Skråningerne er elles blevet pæne. 

 

Søren orienterede om foreningens økonomi. 

 

Nina orienterede om foreningens hjemmeside www.jhhuse.dk 

Der har ikke været solgt ejendomme siden sidst. Vi overholder stadig GDPR. 

 

Der er vedtaget ny kommuneplan, som bevirker, der udstykkes bag Nygårds udstykningen 

mod Karise. Dette kan få indvirkning på stien bag HH ind mod Nygårds udstykningen. 

 

Eventuelt: 

 

Næste møde tirsdag den 18. januar 2022 kl. 19.30 hos Bent 

http://www.jhhuse.dk/

